
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 25. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1077
Hvilke værnsregler har ministeren opstillet for at forhindre, at flere udenland-
ske æg med kakerlakgift importeres til Danmark taget i betragtning af, at Dan-
mark årligt importerede 21,2 millioner æg i 2016, jf. https://www.tvmidtvest.dk/
artikel/aeggeskandale-vokser-time-time ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kenneth Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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